
Referat af Bestyrelsesmøde den 28. februar 2024 

Til stede var: 

Kenneth Strømdahl 

Mads Boye 

Allan Cheng 

Thomas Boe Bramsen 

Fraværende: 

Rasmus Kofoed 

 

Dagsordenens pkt. 1. Status på opgaver. 

i. Referatet fra sidste møde blev godkendt. 
ii. Mads havde færdiggjort regnskabet for 2023 og overleverede det til revisoren. 
iii. Allan ville sørge for at referaterne blev lagt på hjemmesiden/Facebook så snart de 

forelå. 
iv. Bestyrelsen drøftede muligheden for at etablere en Søgruppe, hvor også andre 

borgere rundt om søen kunne deltage. Baggrunden var de konklusioner der var i 
Kommunens rapport om søernes tilstand og anbefalinger for at få bedret søernes 
tilstand. I bestyrelsen var der enighed om at  gå med den anbefaling, hvorefter 
bundsediment blev oprenset således at det store overskud af næringsstoffer blev 
fjernet. 

Dagsordenens pkt. 2 Siden sidst. 

i. Kommunen havde hårdhændet fældet en række vejtræer på Mosebakken. Borgerne 
havde klaget til kommunen og der blev afholdt et ”gademøde” med borgerne som 
gav udtryk for deres utilfredshed med fældningen. Kommunen undskyldte 
fældningen med at træerne var i en ringe tilstand og større varevogne ikke kunne 
passere træerne. Kommunen lovede at få genplantet træerne i  løbet af 24/25 samt 
at sikre at de nye træer blev plejet således de ville genere trafikken. 

ii. Der e fortsat tydelige spor af at der løber et eller andet ud fra Ruderdals kommunes 
anlæg på Malmmosevej. Kenneth ville tage kontakt til LTK Forsyning (LTKF) for at 
høre hvad status var på eftersøgningen af det rør som lægger væske til søen. 

iii. Vandstanden er utrolig høj i søerne specielt bassin 1 og 2. Kenneth ville tage 
kontakt med LTKF or at sikre at overløbsrøret mellem bassin 1 og 3 ikke er stoppet. 

 



Dagsordenens pkt. 3 Punkter til Generalforsamlingen. 

i. Kenneth gennemgik forberedelserne til Generalforsamlingen i maj. 
ii. Bestyrelsen besluttede allerede efter sidste generalforsamling at få en opdatering 

af medlemmernes mailadresser og telefonnumre, dvs. et medlemskartotek!. Når 
det var opdateret så kunne kommunikationen fremover ske via mails i stedet for at 
uddele fysiske indkaldelser mv. Allan/Thomas påtog sig at gå ”søerne rundt” og 
besøge hver enkelt husstand for at få det på plads. 

iii. Der ville blive en opkrævning på baggrund af det opdaterede medlemskartotek. 
Kontingentet ville uændret være på 150 kr. 

iv. Regnskabet ville blive fremsendt til medlemmerne inden Generalforsamlingen. 
v. Bestyrelsen ville søge efter nye medlemmer til bestyrelsen for at sikre en en lidt 

større bestyrelse end nu. Alle vender tilbage til næste bestyrelsesmøde med forslag 
til potentielle kandidater til bestyrelsen. Alle de nuværende 
bestyrelsesmedlemmer tilkendegav at de ønsker at fortsætte i 24/25. 

Dagsordenens pkt. 4 Dialogmøde med kommunen, LTKF og Kollelev Grundejerforening. 

i. Næste møde er planlagt til den 14. juni 24. 

Dagsordenens pkt. 5 Årshjul aktiviteter. 

i. Bestyrelsen gennemgik kommende opgaver. 

Dgasordenens pkt. 6 Kommunikation til foreningens medlemmer. 

i. Bestyrelsen så frem til at kunne kommunikere via Mail. 

Dagsordenens pkt. 7 Eventuelt. 

i. Der var intet til eventuelt. 


